
16. Godkendelse af brev vedr. stibrosløsning (2011-142019)
Kgs. Enghave Lokaludvalgs Bymiljøudvalg har udarbejdet et brev til Teknik- og Miljøborgmesteren 
samt Overborgmesteren vedr. den stibrosløsning fra Teglholmen til Sydhavns Station, der forventes 
vedtaget i budgetforliget 2012 på Borgerrepræsentationens møde d. 6. september. 

INDSTILLING OG Beslutning

Bymiljøudvalget indstiller,

at Kgs. Enghave Lokaludvalg godkender brev vedr. stibrosløsning1.

Problemstilling

Bymiljøudvalget har gennem længere tid været i dialog med Teknik- og Miljøforvaltningen om den 
bedste løsning for en stibro fra Teglholmen til Sydhavns Station. Bymiljøudvalget har anbefalet 
løsning B, som fremgår af vedlagte bilag ”Sikker skolevej”. I forbindelse med budgetaftalen 2012 har 
Teknik- og Miljøudvalget imidlertid besluttet løsning C og afsætte 38,5 mio. kr. til en stibro, der går 
fra Teglholmsgade ved TDC og ned forbi Scandia Hotel. Bymiljøudvalget beklager den valgte 
løsning, men ønsker med et brev til Teknik- og Miljø- samt Overborgmesteren, at gøre opmærksom 
på vigtige trafikale foranstaltninger, der skal tages højde for. 

Med beslutningen om løsning C er det vigtigt, at der kræves nogle anlæg og sikker krydsning af 
Teglholmsgade samt gode forhold ved Sydhavn St. - gerne i samarbejde med DSB, hvor der skal 
tages højde for adgang til perroner og cykelparkering. Bymiljøudvalget vil gerne inddrages i arbejdet 
med at udforme den konkrete løsning, så tidligt i processen som muligt. 

Løsning

Kgs. Enghave Lokaludvalg godkender brev om stibro til Teknik- og Miljø- samt Overborgmesteren.

bilag
Brev vedr. stibro
Sikker skolevej

Kongens Enghave Lokaludvalgs beslutning den 13.10.2011

Indstilling godkendt, idet Forretningsudvalget blev bemyndiget til at indarbejde ændringsforslag og 
indsende brevet hurtigst muligt.




